East-West School of International Studies Parent Coordinator News Honor. Excellence. Curiosity. Celebration December 15, 2016 "Keep your face to the sunshine and you cannot see a shadow" - Helen Keller Dear Parent Coordinator, Be In The Know My child keeps getting bullied on Snapchat. How can I resolve Our PTA will be having a Holiday Sale during the week this issue? of 12/19. The holiday sale will take place in the cafete-Sincerely, ria during our lunch periods (Periods 4 and 5) Please Worried Parent support our PTA! Dear Worried Parent, Social media has taken over our youth. Have you tried to Middle School Honor Roll will be held on December ask your child to delete all 21st, and High School Honor Roll will be held on Desocial media activity? Have you reached out to your child's cember 22nd during Muster. Parents are invited to school to notify them? Please attend. continue to monitor the usage of your child's social media. Unfortunately, we live in a society where they are addicted There are 6 more instructional days until winter break, to their smart phones and chilmake them count! dren can be mean. Hang in Take Care, PC Last night we held our annual Winter Festival. It was a beautiful evening filled with excitement and talent. Our students got to showcase their talents through art, music and dance. The Winter Festival is a wonderful way to get a different glimpse into who our East-West students are. As I watch them perform I see the shy girl who blossoms on stage, the senior who comes in early to practice playing the guitar, the 8th grader who enjoys singing to Frozen, the tech crew and videographer who take pride in behind the scenes activity, the PTA and parents who tirelessly volunteer just to make sure everyone is comfortable and satisfied, the parent who looks at their child with hearts in their eyes, the music, art, and dance teachers beaming with joy. It was a SOLD OUT show! East-West community you continue to be amazing! They're here! We welcomed a delegation from our Japanese sister school, Nishio High School in Alichi prefecture in central Japan. Ten students in grades 10-12 will be staying with families of our students for one week and shadowing their regular school schedule. Two teachers, Ms. Suzuki and Ms. Hatano, will be chaperoning along with Assistant Principal, Mr. Miura and share best practices in education with our staff. We held a special assembly for them. They were presented with gifts, and were honored to be here. Thank you again to all of our families who are hosting a student. Your hospitality embodies East-West spirit. "When I say East you say West, East– West –East– West, when I say the you say BEST, the BEST, the BEST"! Our East-West Varsity Basketball team rocked the house last night and won their game against QSI. Support our boys and come out to our next basketball game on Friday, December 15th at 4:30 p.m. against Townsend Harris High School. The game will be held in the gym at Townsend Harris. Did you know East— West has a new College Counselor? Welcome Mr. Lockett! Mr. Lockett says: "Hello East West families! I would like to take this opportunity to introduce myself to you. My name is Nathan Lockett and I am the new Director of College Counseling at East West. Prior to arriving at East West, I worked as at several high schools as a teacher and counselor, and at George Mason University, Cornell University, and currently--on a part-time basis--for University of California, Berkeley, in both admissions and advising. I'm very excited to be joining the East West community, and look forward to meeting each of you. If you have any questions for me regarding the college admissions or enrollment process, please don't hesitate to reach out to me at <a href="MLockett@ewsis.org">NLockett@ewsis.org</a> " All the best, Nathan Lockett Stay updated! The NYC Department of Education is proud to announce that parents, students, and educators now have a new way to stay up-to-date with the latest and greatest news from City public schools. Introducing the DOE's new official blog, The Morning Bell. Featuring news, tips, and profiles of the students, educators, staff, and programs at work in City schools, The Morning Bell keeps readers up-to-date about the exciting things happening inside our classrooms every day. Bookmark The Morning Bell today on your computer and mobile browser, and subscribe to receive email updates with each new post. Check it out: https://morningbellnyc.com/ Looking for something to do on Saturday, December 17th? Go to the Health Fair at PS 20. Activities include: Kids Activities, Vision Screening for Kids, Giveaways, Health Insurance information, Health Education. Location: PS 20 John Bowne Elementary 142-30 Barclay Ave, Flushing, NY 11355 Time: 12:00 pm - 3:00 pm Have a Wonderful Weekend!!! Ms. Schnall Parent Coordinator 東西方國際學習學校 家長協調員 新聞 榮譽,卓越,好奇心,慶典 2016年12月15日

"把你的臉向陽光,就不會看到一個陰影"-Helen

我們的家長會將在12月19日的整個星期舉行一個假

日售賣,假日售賣將在我們的午餐時間(第4和第5

初中部的榮譽獎狀頒獎典禮將於12月21日在早會舉

行,高中部的典禮將於12月22日在早會舉行,歡迎

還有6個教學日,寒假就快到了,一起來倒數吧!

昨晚我們舉行了一年一度的冬季節,這是一個充滿了興奮和天賦的美麗夜晚,我們的學生通過藝術,音樂和舞蹈展示他們的才華,我們的表演者有出色的表現,當我看著他們的表演,我看到:在舞台有個害羞的女孩有好的表現,高年級早些來練習彈吉他,8年級學生享受歌唱,技術隊員和攝影師在幕後活動感到自豪,家長會和父母不顧疲倦地志願為每個人都舒適和滿意,父母用心看著他們的孩子的音樂,藝術和舞蹈老師喜悅。這是一個出色的表演!東西方國際學習學校繼續努力

他們來到了!我們歡迎來自日本中部愛知縣的日本姐妹學校西尾高中的代表團。 10至12年級的10名學生住在我們學生的家庭一個星期,並參觀他們的學校生活。 兩名教師,鈴木老師和畑野老師陪同三浦副校長一起與我們的工作人員分享教育 方面的最佳做法。我們為他們舉行了一個特別的集會,他們感到很榮幸地在這裡 並被贈送禮物,再次感謝所有為提供學生住宿的家庭,您們的好客實現了東西方

當我說"東",你說"西","東西 - 東西",當我說"最",你說"好","最好,最好"!我們的東西方籃球隊昨晚贏了對QSI的比賽。請來支持我們的男子籃球隊,來參觀我們下一個高中籃球比賽,12月15日星期五下午4點半對Townsend Harris,比賽將在

你知道東西方有一個新的大學顧問嗎?歡迎Lockett先生! Lockett 先生說:

"您好!東西方國際學習學校家庭!我想藉此機會向你介紹一下。我的名字是Nathan Lockett,我是新來的東西方學習學校的大學諮詢顧問。之前,我在幾所高中擔任教師和輔導老師,此外在George Mason 大學,Cornell 大學,目前,兼職為California大學,

我很高興能夠加入東西方學習學校,期待與你們見面。如果您有任何問題關於大學入

新信息! 紐約市教育局宣布,家長,學生和教育工作者現在有一個新的方式來保存最新的城市公立學校的最新消息。介紹美國教育部的新官方網絡,早晨鐘(The Morning Bell) 提供城市學校學生,教育工作者,工作人員和項目的新聞,提示和簡介,讓讀者了解每天在教室裡發生的令人興奮的事情。 請把早晨鐘(The

Morning Bell) 放在您的電腦或手機上為書籤,並訂閱接收每個更新的電子郵件。

12月17日星期六有什麼事情做? 參加PS 20的健康博覽會活動包括: 兒童活動,兒

學或註冊過程,請隨時與我聯繫 <a href="https://morningbellnyc.com/">https://morningbellnyc.com/</a>"

請查看: <a href="https://morningbellnyc.com/">https://morningbellnyc.com/</a>

時間: 12:00 pm - 3:00 pm

祝您有一個愉快的週末

Schnall 女士

家長協調員

童視力篩查,贈品,健康保險信息,健康教育。

地址: PS 20 John Bowne Elementary 142-30 Barclay Ave, Flushing, NY 11355

節)在飯堂舉行,請支持我們的家長會!

親愛的家長協調員:

擔心的父母敬上!

親愛的家長:

我的孩子在Snapchat上經常被 人欺負,如何解決此問題?

青少年沉迷社交媒體,您是否 嘗試要求您的孩子刪除所有社

交媒體活動? 是否已經聯繫孩

子的學校通知他們嗎?請繼續 監控您孩子的社交媒體的使用

情況。不幸的是,在我們的社 會生活中,孩子們通常沉迷於 他們的智能手機,再會。

請保重,家長協調員敬上

Keller

需要知道的:

各家長來參觀。

吧!

的精神。

Townsend Harris 的健身房舉行。

Berkeley校負責招生和諮詢。

祝一切順利,

Nathan Lockett